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Majoor: ‘Het is megadruk, wat natuurlijk hele-
maal top is. Wij zijn weer gegroeid en hebben 
ook extra personeel aangenomen, waardoor we 
al het werk aankunnen en precies op schema 
zitten.’ Hij is vooral tevreden omdat hij vier  
projecten in ‘zettingsgevoelig’ gebied voor  
de winter kon afronden. Het gaat om twee  
projecten in de gemeente Zwijndrecht, een 
project in Nieuwegein en één in Loenen aan 
de Vecht. ‘Je hebt daar te maken met slappe 
veengrond en hoge waterstanden. Als het dan 
slechter weer wordt met veel neerslag, heb je 
een probleem. Gelukkig is die ellende ons  
grotendeels bespaard gebleven. In aankomen-
de projecten is de natuurlijke grondslag van 
zand; dan zal herfstachtig weer niet veel roet in 
het eten gooien bij de onderbouw.’

Zwijndrecht
In de gemeente Zwijndrecht had Tennis-Padel 
Totaal ingeschreven op de aanbesteding 
voor de bouw van vier padelbanen bij De 
Drie Heugels en vier bij TV Heerjansdam. ‘De 
gemeente heeft niet gekozen op basis van 

de laagste prijs; kwaliteit heeft de doorslag 
ge geven’, vertelt Majoor. Volgens hem viel de 
keuze op zijn bedrijf vanwege het plan van aan-
pak, de aandacht voor duurzaamheid – vooral 
de eigen, extreem waterdoorlatende fundatie 
van KroPor – en de padelkooien die volledig 
Nederlands fabricaat zijn. ‘Ons plan van aan-
pak voorzag in een lichte fundatie onder de 
gehele onderbouw. Omdat het hier gaat om 
veengebied kiezen wij voor een lichtgewicht 
fundatie, maar wel met een sterke draagkracht 
van EPS oftewel piepschuim. Door deze aanpak 
is gelijkmatige vlakheid verzekerd. De kooi mag 
natuurlijk niet scheef zakken en ook de balstuit 
moet overal honderd procent hetzelfde zijn.’ 
Voor de acht padelbanen heeft de gemeente 
Zwijndrecht vier tennisbanen opgeofferd. Die 
zijn door Tennis-Padel Totaal compleet ver-
wijderd voordat het bedrijf kon beginnen met 
de nieuwe opbouw.

Vier padelbanen
In opdracht van Rekre Sport heeft Tennis-Padel 
Totaal bij TV Rijnhuyse in Nieuwegein drie  
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is helemaal top ’
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nieuwe padelbanen gebouwd. Een tennisbaan 
en een minibaan moesten hiervoor plaats-
maken. Ook bij dit project is eerst een licht-
gewicht fundatie onder de gehele onderbouw 
geplaatst. Het vierde project is gerealiseerd 
in Loenen aan de Vecht. Hier zijn ze nu bezig 
met vier padelbanen, onder andere met het 
complete bestratingswerk. Het bijzondere is dat 
hockeyclub LMHC en tennisvereniging L.T.C. 
Loenen samen een nieuwe vereniging hebben 
opgericht voor padel, met de naam Stichting 
Loenen Padel (SLP). Er is een half hockeyveld 
ingeleverd voor deze padelbanen.

Majoor: ‘Het is de eerste keer dat deze clubs 
samen een project doen; het is uniek in 
Nederland dat twee clubs gezamenlijk optrek-
ken. Bij dit project maken we de verlichting van 
de banen volledig geautomatiseerd met behulp 

van Ralph Control Systems. Zo wordt voor-
komen dat de verantwoordelijkheid hiervoor bij 
een van de clubs komt te liggen. De verlichting 
gaat dan automatisch uit en aan, gestuurd op 
basis van de reserveringen.’

Aan de realisatie van de padelbanen in  
Loenen aan de Vecht ging een lang vergun-
ningstraject vooraf. Majoor weet dat dit een 
vertragende factor kan zijn bij de planning  
van de bouw van padelbanen. Hij voorziet  
de komende tijd een verdere groei van het 
aantal padel- en pickleballbanen, zodat deze 
sporten ook op de ‘blinde vlekken’ in Nederland 
kunnen worden aangeboden. ‘Je moet bij de 
planning van een nieuwe padelbaan altijd wel 
rekening houden met een voorbereidingstijd 
van minimaal een half jaar.’

Gevulde portefeuille
De portefeuille van deze aannemer uit 
Geesbrug was dit jaar uiteraard niet alleen 
gevuld met padelprojecten, maar ook met 
pickle ballbanen, multicourts en diverse tennis-
baanprojecten. Bij TV Griffensteyn in Zeist 
werden tien smashcourtbanen aangelegd. De 
laatste renovaties op het tennispark van ULTC 
Iduna in Utrecht werden afgerond. Bij TV Shot 
in Zeist werd in verband met de blaashal een 
gravelbaanblok omgebouwd naar afschot 
met ARC-gravel, en werd een blok van twee 
gravelbanen compleet hersteld en voorzien 
van nieuw hekwerk. Er werden nieuwe toe-
gangspaden aangelegd bij HLTC Gooiland in 
Hilversum. Twee gravelbanen bij TV Westerveld 
in ’s Gravenzande werden vervangen door 
smashcourtbanen, inclusief nieuw hekwerk. In 
Borger maakten twee kunstgrasbanen plaats 
voor smashcourtbanen en in Woudenberg 
bij TV ’t Schilt werden vier kunstgrasbanen 
om gebouwd met KroPor-fundatie. In Meppel, 
ten slotte, werden twee gravelbanen vervangen 
door smashcourt.

Zorgwekkend
Majoor: ‘Ik zeg nu smashcourt, maar het gaat 
om ons eigen Redsmash.’ Met deze benaming 
loopt hij alvast vooruit op het besluit van 
NOC*NSF waardoor de fabrikant/producent 
vanaf volgend jaar op de sportvloerenlijst 
benoemd wordt. ‘Ik vind dit best zorgwekkend 
voor kleinere aannemers.’ Wat Majoor hiermee 
precies bedoelt, komt in een volgende uitgave 
van dit vakblad aan de orde.

‘Bij de planning van een nieuwe 
padelbaan moet je rekening houden 
met een voorbereidingstijd van 
minimaal een half jaar’
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